
Skolebestyrelsesmøde

d. 18. august 2021 kl. 17.00-19-00

Tid: Beskrivelse:

I: Information

D: Drøftelse

B: Beslutning

H: Høring

Deltagere:

Karina Olling, Anna Marie Mols, Lotte Toftebjerg, Mie Hvelplund Ask, Anja Lolk
Morsin,Rasmus Foged, Olga Lozova, Hanne Lützen-Laursen

Kaspar Væver, Lotte Quist, Jakob Preuthun, Astrid Jeppesen

Anders Juul

Fraværende:
Karina Olling afbud pga. ferie
Afbud Lotte
Afbud Hanne

1. Godkendelse af
referat fra sidste
møde

2. Orientering fra:
a. Formande

n
b. Ledelsen
c. Elevrådet
d. Andre

a. Emner fra formanden

b. Emner fra ledelsen
Jakob byder Nich velkommen, præsentations runde.

i. Nyansættelser - Theresa og Casper.
ii. Skolestart, herunder 0. klasse. God start. =

klasserne blev fejret med flagallé, stor succes. Skal
vi udvikle på dagen.



iii. Lokaler på skolen..Vi mangler lokaler, vi har gjort
brug af kælderlokalet, vi kommer til at flytte lidt rundt
på lokaler, for at få tingene til at gå op.

iv. Udvikling og indsatser i dette skoleår. JP har mødt
div små grupper i ressourceteamet i opstartsugen,
For at lave en fælles plan, og et fælles papir, vi
arbejder ud fra.
Vi skal på pæd. døgn i september, hvor vi bruger en
af dagene på skolens udviklingsplan, for at inddrage
personalet..

v. Økonomi. Underskud på segregerings kontoen.
vi. Vikardækning. Lærerne har vikartimer i deres

skema, ca. en halv stilling.Dette for den bedste
dækning.

vii. Viceskoleleder - deltagelse i samtalerne. Rasmus og
Mie deltager fra skolebestyrelsen.

viii.
c. Emner fra Elevrådet. Elevrådet har fordelt roller omkring

automaten, der er valgt repræsentanter fra alle klasser.
-

d. Andre med orientering.

3. Principper ● Principper.Undervisningsorganisering, næste møde, KV JP

4. Årshjul 1. Gennemgang af datoer
a. link: 202106215 Årshjul skolebestyrelsen 2021

2022.docx - Google Docs
202106215 Årshjul skolebestyrelsen 2021 2022.docx

5. PR - hvordan sælger vi skolen
Vi har stadig en udfordring i vores klassestørrelser. Den ligger på
mange årgange omkring de 28. Elevator problematik.
Vinkler i forhold til niveauer - forældre, Skolebestyrelse, medarbejdere,
ledelse, forvaltning, kommunalbestyrelse. (JP)
På vores pæd.døgn bringer vi dette i spil. Vi ønsker os en to-sporet
skole.
PR arbejdet skal i spil i bestyrelsen på sigt.

6. Næste møde - punkter

7. Evt. 1. Status på legeplads.
2. Status Tiltag fritidsklubben 5+6 Årgang. Anna fortæller

om klub forsøg.

https://docs.google.com/document/d/1Nnqc-geV_ZkXFo5Ysu_zQR0XIyj8UBnrAjvZytfM3sE/edit
https://docs.google.com/document/d/1Nnqc-geV_ZkXFo5Ysu_zQR0XIyj8UBnrAjvZytfM3sE/edit
https://docs.google.com/document/d/1Nnqc-geV_ZkXFo5Ysu_zQR0XIyj8UBnrAjvZytfM3sE/edit


3. Spisepause længde (Anders Juul)
4. Madordning (Madordning Uldum skole Inspiration

Kaspar Væver) JP og KV undersøger nærmere
a. Kaspar informerer om Kanpla

5. Ændringer i understøttende undervisning osv. hvad er
status på Lindved skole, er der penge osv.

a. Folkeskolen får flere penge og mere frihed
næste skoleår. Men det er for sent - skemaet er
lavet, lyder kritikken | Indland | DR

b. Power point ligger i mødemappen. JP
gennemgår PP

https://www.dr.dk/nyheder/indland/folkeskolen-faar-flere-penge-og-mere-frihed-naeste-skoleaar-men-det-er-sent-skemaet
https://www.dr.dk/nyheder/indland/folkeskolen-faar-flere-penge-og-mere-frihed-naeste-skoleaar-men-det-er-sent-skemaet
https://www.dr.dk/nyheder/indland/folkeskolen-faar-flere-penge-og-mere-frihed-naeste-skoleaar-men-det-er-sent-skemaet

